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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Annika Strandhäll (S)

2017/18:669 Kömiljarden

En av regeringens första åtgärder var att avskaffa kömiljarden. Kömiljarden var 
en prestationsbunden och resultatdriven åtgärd för att minska väntetiderna inom 
vården, detta med väldigt lyckat resultat.

I opposition kritiserade Socialdemokraterna ofta kömiljarden, vilket regeringen 
även nu gör, senast i ett svar på fråga 585 2017/18:58.’

Regeringen och Annika Strandhäll skriver följande: ”Kömiljarden kritiserades 
dessutom för att leda till undanträngningseffekter och kreativ registrering av 
väntetiderna”. 

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Annika Strandhäll: 

 

Vilka experter, uppföljningar och utvärderingar är det statsrådet Annika 
Strandhäll hänvisar till när hon i sitt svar skriver: ”Kömiljarden kritiserades 
dessutom för att leda till undanträngningseffekter och kreativ registrering av 
väntetiderna”? 

………………………………………

Jenny Petersson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-29
Besvaras senast
2018-02-07 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


